
STÅSTEDSANALYSE AV KOMMUNEN VÅR 

TEMA 1: Idrett og frivillighet    

GRUPPE: Hammerfest Idrettsråd    

DELTAGERE:   4 deltagere 

Dato:   22.6.20 

 

STYRKER (fortrinn, kvaliteter, det vi synes er bra, identitet, positivt) 

 Hallsituasjonen er god. Det er mulig med økt bruk til enkelte idrettsgrener. 

 Ny hall til fotballen er en styrke. 

 Hammerfest by har god bredde i tilbudet. På de mindre tettstedene er det også ulike 

aktiviteter; deriblant orientering, skytterlag og golf. 

 Har du lyst å engasjere deg som frivillig eller utøver, er det lett å komme inn i 

idrettsmiljøet. 

 Mange dyktige / godt kvalifiserte som har verv i idretten. 

 Hammerfest satser på barneidrett. 

 Gode vilkår/ tilrettelegging for breddeidrett. 

 Den frivillige innsatsen er høy. 

 Ungdom som satser – USS er godt tilrettelagt for aldersgruppen 10-14 år. 

 God dialog mellom Idrettsråd og politisk nivå. 

 

Utfordringer: svakheter, ytre og indre trusler, negativt, det vi må løse eller forbedre) 

 Viktig å tilrettelegge for nye turstier. 

 På de mindre tettstedene er det viktig å sikre kvalitet på de tilbudene man har. 

 Barn og unge driver ofte for smalt. Behov for langt mer bredde/ lek i tidlig alder; 

idrettslek / all-lek. 

 Ungdom flytter for å utvikle seg videre innen sin idrett. 

 Toppidretten ikke god nok i kommunen. 

 Covid-19 har ført til frafall fra idretten. 

 Lagidretten sliter mer enn individuelle idrettsgrener. 

 Svømmehallen kan drives 4 år til. Det bør planlegges ny hall. 

 

 

MULIGHETER (løsninger, fremtidsbilder, scenarioer) 

 Idrett dekker et sosialt behov / oppleve å høre til i en flokk i tillegg til 

helsegevinsten. 

Viktig å stimulere til kvalitativ god idrett på alle tettstedene. 

 USS- Ungdom som satser: for aldersgruppen 15 og oppover bør det være 

mulighet/tilrettelegging for utvikling her hjemme. 

 En bør starte planlegging av ny svømmehall nå. 



 Idrettsrådet kan forbedre arbeidet / samarbeidet med kommunen og andre. 

Viktig at kommunen går via Idrettsrådet når skal vurderes. 

 Mulighet å bygge en ishall. 

 Behov for crossbane for sommerbruk. 

 Sherpatrapp under planlegging. 

 Vei fra Rødsildreveien til Baksalen vil bli etablert. 

 Sykkelsport: behov for trygge gang/og sykkelstier flere steder i kommunen. 

 Sykkel-og gangvei bør etableres til Forsøl og til Bekkeli. 

 

 

 

 

 


